第047期 2023/04/14 回電子報首頁 回到陽明交大首頁 請輸入關鍵字 〇

焦點新聞

合校專區

校園點滴

山腰電影院

坦勒芒 久 斜

相簿集錦

f

LINE

活動訊息

本期摘要

【木柵-台灣茶文化之旅】

在臺灣的文化中,「走春」是指農曆春節後,與親友一同出遊,含有祈福的意義。邀請您一同與我們「走春」,前往人文小鎮—木柵,欣賞並體驗臺灣「茶」文化。行程包含貓空纜車、台北市鐵觀音包種茶研發推廣中心、茶文化手作課程體驗與木柵動物園,並享用美味的茶點餐盒。歡迎同學參加本次「賞茶文化一日遊」,一起認識美麗的臺灣「茶」文化!

走春(zǒu chūn), meaning touring with your relatives or friends in spring season, is an interesting custom in Taiwan. It is believed that "zǒuchūn" can bring you good luck for the following all year round.

A visit is the key point, and a walk outside is the other. In view of this, we invite our students to take a walk outside and visit Muzha. We are planning to visit Taipei Tea Promotion Center, which is famous for the guide of tea culture. Meanwhile, we will also visit the Taipei Zoo and enjoy delicious cuisine. Welcome to join this One-day Cultural Exploration for Tea Culture and learn more about interesting Taiwanese culture.

日期:2023/4/29(六)

時間:8:00於陽明校區守仁樓前發車(搭乘遊覽車),預計17:00返回陽明校區校門

地點:台北市木柵地區

参加者:陽明交大陽明校區前50位境外生·及前15位台灣生(以先完成報名並付押金的學生優先)

費用:免費(包含交通、門票、保險、茶點餐盒) 報名連結: https://forms.gle/k7HZet9GKXmYrxEEA

Date: 2023/4/29 (Sat.)

Time: 8:00 meet in front of Shou-Ren building. 17:00 back to school gate

Destination: Muzha (including Taipei Tea Promotion Center, old street and Taipei Zoo)

Participant: First 50 NYCU(Yang Ming campus) international students (Chinese student and Overseas Chinese students also welcomed) and 15 Taiwanese students, who registered and paying an activity deposit.

Fee: Free (including transportation, tickets, insurance, and lunch box)

Registration link: https://forms.gle/k7HZet9GKXmYrxEEA

